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Voorwoord 
 

Mijmeringen van een trotse voorzitter. 
 
2023 stond in het teken van stabiliteit. Gestage groei in het ledenaantal, een stabiel bestuur en 
een vaste kern docenten waar we heel blij mee zijn. 
Een niet aflatende inzet van veel vrijwilligers maakt Shizen Hontai tot een club waar je graag bij 
wil horen. 
 
Daar waar we in het recente verleden alles op alles hebben gezet om stabiel te blijven in een tijd 
waarin veel sportclubs een daling noteerde kunnen we nu kijken hoe we verdere groei kunnen 
realiseren. Dit vraagt inspanningen van eenieder. We onderzoeken accommodatie 
mogelijkheden, blijven in gesprek met het huidige docentencorps en zoeken naar geschikte 
kandidaten voor eventuele uitbreiding. Daarbij kijken we zeker en nadrukkelijk ook naar “eigen 
kweek”. 
 
In 2023 hadden we opnieuw een aantal mooie hoogtepunten te noteren: 
Bijvoorbeeld de voortzetting van het in 2022 gestarte “Meidentoernooi”, een toernooi voor en 
door meiden werd met een groot aantal deelnemers een mooi succes. Voor en door meiden 
krijgt een breder vervolg en wordt met een subsidie van de gemeente en 50 judopakken van de 
JBN volop gesteund. 
Ook waren we weer actief op de sportmarkt te vinden. Met dank aan alle vrijwilligers die ook 
met dat evenement Shizen Hontai op de kaart zetten. 
Sjors Sportief blijft een van onze belangrijke aanvoerroutes voor nieuwe leden. Dank aan de 
docenten die dit ieder jaar weer de flexibiliteit in hun lessen brengen om kinderen enthousiast 
te maken voor onze prachtige sport. 
Pauline Sweers toonde zich op meerdere momenten een waardig opvolger van Henk Grol als 
het gaat om ons contact met het topjudo. In lessen en tijdens een event was zij van de partij, 
inspirerend voor onze judoka’s die wellicht van een carrière in het wedstrijdjudo dromen. 
Dan “last but not least” ontvingen we de “Passend onderwijs pluim” (integratie van 
andersgetallenteerde sporters binnen onze vereniging). 
Deze pluim werd uitgereikt door onze wethouder sport Thomas van Broekhoven, natuurlijk in 
het bijzijn van de docent Winand, die de integratie in de les handen en voeten geeft. 
 
 “Iedereen kan en mag meedoen” drukt in een korte zin uit waar Shizen Hontai voor staat. Het is 
fijn dat, dat wordt opgemerkt en wordt beloond. 
 
Sportieve groeten, 
Rutger van Deursen 
Met veel plezier Voorzitter van Shizen Hontai 
  



 

Agenda ALV 2024  

1. Opening door voorzitter*  
2. Uitleg vergaderproces door secretaris dhr M. Smetsers  
3. Ingekomen stukken*  

 
4. Vaststellen Notulen vorige ALV 2023* (Appendix 1)  
5. Goedkeuring Secretarieel jaarverslag* (Appendix 2)  
6. Goedkeuring Jaarverslag WOC (Appendix 3)  
7. Goedkeuring Jaarverslag jeugd- en kampcommissie (Appendix 4) 
8. Goedkeuring Jaarverslag vertrouwenscontactpersoon (Appendix 5)  
9. Vaststelling conclusies kascontrolecommissie* (Appendix 6)  
10. Benoeming volgende kascontrolecommissie *  
11. Goedkeuring Financieel jaarverslag 2023 en begroting 2024* (Appendix 7)  

 
12. Verkiezingen binnen het bestuur    

Dhr O. Vink  penningmeester  herkiesbaar in 2024 
 

Onderstaande overige bestuursleden hebben aangegeven aan te blijven: 
Dhr R. van Deursen voorzitter   aftredend in 2025 
Dhr H. Visser  algemeen bestuurslid  aftredend in 2025 
Dhr M. Smetsers secretaris   aftredend in 2027 
Dhr V. van Brussel algemeen bestuurslid  aftredend in 2027 
Dhr .J Mertens  algemeen bestuurslid  aftredend in 2027 
Mevr C. Baert  algemeen bestuurslid  aftredend in 2027 

13. Rondvraag* 
14. Sluiting van de ALV door de voorzitter*  

 
*Statutair agendapunt 

 

Appendices 

Appendix 1: Notulen ALV 30 maart 2023 
Appendix 2: Secretarieel jaarverslag 2023 
Appendix 3: Jaarverslag Wedstrijd Organisatie Commissie 2023 
Appendix 4: Jaarverslag jeugdcommissie en jeugdkamp 2023 
Appendix 5: Jaarverslag vertrouwenscontactpersoon 2023 
Appendix 6: Verslag kascontrolecommissie 2023 
Appendix 7: Financieel jaarverslag 2023 en begroting 2024 
  



Appendix 1: notulen ALV 2023 
 
 

Aanwezig bestuur: 
Rutger van Deurzen (Voorzitter) 
Henk Visser (Algemeen bestuurslid) 
Jeroen Mertens (Algemeen bestuurslid) 
Vincent van Brussel (Algemeen bestuurslid) 
Claudia Baert (Algemeen bestuurslid) 
Michiel Smetsers (Secretaris) 
 
Afwezig / afgemeld:  
Orjan Vink (Penningmeester) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 Aanwezig leden: 
21 leden en ouders van leden (zie bijlage). 
 

Document status: 
 

Naam Functie Handtekening Datum 

     

Voorzitter  Rutger van Deursen Voorzitter  30-03-2023 

Notulist Michiel Smetsers Secretaris  30-03-2023 

Document revisie status: 

Revisie Datum Doel 

0 30-03-2023 Voor info 

 
# Besproken punten Actie 

1 
Opening voorzitter: 
De voorzitter opent de vergadering. 

 

2 
Proces uitleg: 
De secretaris geeft uitleg over het proces voor stemmen.  

 

3 

Ingekomen stukken: 
Er zijn geen ingekomen stukken van leden. 
Er zijn geen zaken ter stemming ingebracht door het bestuur. 
Er heeft niemand anders zich aangemeld voor de beschikbare functies.  
 

 

4 

Notulen Algemene Leden Vergadering 2022: 
De voorzitter vraagt of er opmerkingen of vragen op de notulen zijn: er zijn geen 
opmerkingen.  
 

 



5 

Secretarieel jaarverslag 2022:  
De secretaris geeft een korte toelichting:  
➔ Thimo: uitbreiding trainers nodig nu de club groeit? Antwoord: We zijn 

altijd op zoek, maar willen ook alles doen om de huidige trainers te 
behouden. Verder proberen we ook zeker de assistenten op te leiden en 
uit te breiden.  

➔ Hugo: Is er ambitie om 2e dan training te doen? Antwoord: Wij willen het 
hele spectrum aanbieden. Daar willen we graag aan meewerken.  

➔ Tim: gekeken naar grootte van groepen (bijvoorbeeld de vrijdag). 
Antwoord: Dit blijft inderdaad een uitdaging en in overleg met trainers 
wordt hieraan gewerkt.  

➔ Moniek: Sjors sportief net voor examens komt niet goed uit. Antwoord: 
Wordt aangepast. Ook zijn de examens verplaatst van December naar 
Januari.  

 

 
 
Ter info 
 
 
 
Ter info 
 
Ter info 
 
 
Ter info 

6 

Jaarverslag wedstrijdcommissie:  
Thimo geeft een korte toelichting.  
Moniek is toegevoegd aan het WOC-team. Justin gaat zich focussen op de externe 
toernooien.  
Technische commissie: Het zou fijn zijn als er vanuit docenten hierbij kunnen aan 
sluiten.  
➔ Bert: lid had gevraagd om niet op foto te komen, dus ook geen video’s. 

Voorstel om dit bij uitnodiging erbij te zetten en anders niet welkom. 
Antwoord: Dit zal bekeken worden.  

➔ Bert: indeling met gewichtsklassen gaf problemen, iemand met hoge band 
moest tegen leden met veel hoger gewicht.   

➔ Jan: voorstel om contact op te nemen met ouder van dit kind.  
➔ Antoon voorstel: na wedstrijdjes aangeven welke wedstrijdcategorie de 

leden zouden moeten komen.  
 

 

 
 
 
 
 
 
Ter info 
 
 
Ter info 
 
Actie bestuur 
Ter info 

7 

Jaarverslag jeugdcommissie:  
Hugo geeft een korte toelichting.  
Vincent geeft een korte toelichting op het kampweekend.  
 

 

8 

Jaarverslag vertrouwenscontactpersoon: 
Alice geeft korte toelichting zonder in detail te treden.  
➔ Thimo: is de vertrouwenspersoon ook voor problemen zoals ontevreden 

ouders. Antwoord: Dit kan, maar advies is om de lijntjes zo kort mogelijk 
te houden.  

 

 
 
Ter info 

9 

Verslag kascontrolecommissie: 
De voorzitter geeft een korte toelichting. (De penningmeester is afwezig).  
➔ Inflatie is blijvend, hoe wordt hiermee omgegaan omdat we interen. We 

bekijken dit continue en aangezien we groeien heeft dit ook positieve 
kanten.  

➔ Matthijs Cune: Reserveringen corona impact, wat is dit precies. We 
houden nu iets over wat we gebruiken om in te teren.  

➔ Bert: Persoonlijke mening: als er docenten zijn op vrijwillige basis dan 
moeten we ze koesteren en eventueel meer betalen. Dit mag hogere 
contributie geven. → Wij blijven de balans zoeken tussen kwaliteit en 
contributie.  

➔ Matthijs Cune: sportactiviteiten naar meer neutraal budget. Thimo 
antwoord dat de kosten van de toernooien zoveel moet komen uit de 
wedstrijdcontributie. Wel is het raar dat dit geen keuze is op de ALV.  

 
 
Ter info 
 
 
Ter info 
 
Ter info 
 
 
 
Ter info 
 
 
Ter info 



➔ Robbert: geeft aan dat bij externe toernooien ook toeschouwers geld 
gevraagd wordt. Antwoord: Hier is de WOC momenteel op tegen.  

➔ Bert: suggestie om herfsttoernooi duurder te maken. Dan te kijken wat 
effect is op inschrijvingen. Antwoord: Er wordt hiernaar gekeken maar het 
is moeilijk om dit te bepalen aangezien ook andere factoren invloed 
hebben.  

 

 
Ter info 

10 

Benoeming kascontrolecommissie:  
Thimo geeft een korte toelichting op de vorige kascontrole.  
➔ Jan: advies: zorg voor getekende begroting. Antwoord: gaan we regelen. 

 
Jan Schreuder en Thimo bieden zich aan als kascontrolecommissie. Bij deze zijn zij 
verkozen.  
 

 
 
Actie Bestuur 

11 
Vaststelling financieel jaarverslag en begroting 2022: 
Bij deze is decharge verleend aan het financieel jaarverslag en begroting.   

 
 

12 

Verkiezing bestuursleden: 
Er wordt voor 4 posities gekozen. Voor elke positie is heeft één kandidaat zich 
beschikbaar gesteld. 
Er zijn 14 stemmen: 12x voor de vier voorgestelde kandidaten. 2 stembriefjes zijn 
ongeldig.  
De vier voorgestelde kandidaten zijn aangenomen! 

 

13 

Rondvraag:  
- Moniek: de website zou iets makkelijker mogen. Deze is aan vernieuwing. 

Moniek weet iemand die hier interesse in heeft. Antwoord: bestuur gaat 
hier achteraan.  

- Antoon: advies aan jeugd, kamp en wedstrijdcommissie. Er zouden meer 
vrouwen bij moeten. Thimo: zeker mogelijk.    

- Coen: is er een trend bij de aan- en afmeldingen? Antwoord: Er is gelukkig 
een stijgende trend in de aanmeldingen. Voor afmelding zijn geen 
specifieke redenen.  

 

 
Actie bestuur 
 
 
Ter info 
 
Ter info 

14 

Afsluiting: 
De voorzitter sluit de vergadering, maar Antoon wordt ten slotte nog groots in het 
zonnetje gezet aangezien hij 60 jaar lid is van deze mooie vereniging.  
 

 

 
  



 

Appendix 2: Secretarieel jaarverslag 2023 

 
Judo- en jiujitsuvereniging Shizen Hontai 
Secretarieel jaarverslag over 2023 
 
 

 
Bestuur: 
Het bestuur bestond in 2023 uit: 

Voorzitter: Rutger van Deursen (Herkozen in 2022) 
Penningmeester: Orjan Vink (Herkozen in 2021) 
Secretaris: Michiel Smetsers (Herkozen in 2023) 
Algemeen bestuurslid: Henk Visser (Herkozen in 2022) 
Algemeen bestuurslid: Vincent van Brussel (Herkozen in 2023) 
Algemeen bestuurslid: Claudia Baert (Herkozen in 2023) 
Algemeen bestuurslid: Jeroen Mertens (Herkozen in 2023) 

 
Het bestuur is 9 keer formeel bijeengekomen. Daarnaast zijn enkele bijeenkomsten gehouden met de trainers.  
 
Trainingen / locaties:  
Het lesprogramma van 2023 volgt het bestaande schema. De uitbreidingen van het vorige jaar blijven positief. 
Daarnaast zijn op de vrijdagmiddag twee extra uren toegevoegd, specifiek voor wedstrijdtraining.  
 
Ondanks de uitbreidingen in aantal lesuren lopen we op de locatie Kempencampus nog steeds tegen de 
maximumcapaciteit van de zaal, speciaal op de maandag. Daarnaast zijn er behoorlijk wat problemen met de 
airconditioning. Dit is in behandeling met de gemeente.  
De Berkt is de vaste locatie voor de vrijdag. Omdat deze zaal echter niet eerder beschikbaar is, wordt het 
tuimeljudo op vrijdag nog op de Kempencampus gedaan.  
 
Dit jaar is er alleen in juli examens afgenomen. Het examen van december is doorgeschoven naar januari 2024.   
 
Leden: 
 

Jaar: 2023 2022 2021 2020 

Aanmeldingen 82 85 58 49 

Afmeldingen 56 51 36 40 

Ledenaantal jaareinde (*1) 278 252 218 196 

A-Judo 12 15 10 10 

*1: inclusief niet actieve/betalende leden.  

 
  



 
 
Docenten: 
Er zijn in het jaar 2023 geen veranderingen in trainers geweest. Dit is zeer positief! 
Vertrokken: 

- Geen 
Aangetreden: 

- Geen.  
N.B: de extra uren worden verzorgd door de bestaande trainers.  

 
 
Evenementen / activiteiten: 

- Grote clubactie: dit jaar een opbrengst van maar liefst €2.736,- (2022: €1.980,48) 
- Rabo club actie: die jaar een opbrengst van €681,97 (2022: €439,80.) 
- Clubkampioenschappen  
- Herfsttoernooi.  
- Spelletjesmiddag / strandtraining.  
- Sportmarkt: in het City centrum hebben we diverse shows gegeven voor het publiek.  
- Meiden toernooi.  
- Sjors Sportief: gedurende vrijwel het gehele jaar.  
- Brede school: wij hebben geassisteerd met diverse lessen tijdens het schooljudo.  
- Sportavond gemeente Veldhoven: hierbij heeft de vereniging €500 gewonnen welke besteedt zal worden 

voor het aanbieden van lessen speciaal voor meiden uit groep 7 & 8.  
 
 
 
Namens het secretariaat, 
 
Michiel Smetsers 
Secretaris Shizen Hontai 
Maart 2024 

 

  



Appendix 3: Jaarverslag Wedstrijd Organisatie Commissie 2023 
 

Algemene stand: Het afgelopen jaar heeft het WOC met de hulp van talloze vrijwilligers verschillende 

succesvolle toernooien georganiseerd. Het WOC wil graag alle betrokkenen bedanken voor hun 

toewijding en inzet! 

Recent heeft het bestuur besloten om Henk aan te stellen als voorzitter van het WOC, met als doel het 

verbeteren van bestuursregie en structuur. Henk zal verantwoordelijk zijn voor het coördineren van alle 

WOC-activiteiten. Dit brengt een team van 5 leden voort: Henk (voorzitter), Moniek (algemeen lid), Tim & 

Leon (scheidsrechters en vrijwilligers) en Thimo (penningmeester en specialist in interne 

toernooiregeling). Justin blijft zich inzetten voor externe toernooien. 

Dit jaar zullen alle WOC-gerelateerde e-mailadressen samenkomen onder woc@shizenhontai.nl. E-mails 

in de oude e-mailboxen zullen voorlopig nog worden ontvangen en doorgestuurd. 

Clubkampioenschappen 26-04-2023:  

Het algemene WOC-overleg op 31-01-2023 had een lage opkomst, maar alle essentiële kernvrijwilligers 

waren aanwezig. Er vond een belangrijke discussie plaats over het financiële beleid. 

Bij de Clubkampioenschappen op 26-04-2023 steeg het aantal deelnemers, zelfs na aftrek van de 

inschrijvingen voor de nieuwe open poules. Het idee om een opbouwmanager aan te stellen als tweede 

aanspreekpunt tijdens de opbouw lijkt een goed initiatief. 

Herfsttoernooi 08-10-2023: 

 Het herfsttoernooi op 08-10-2023 had het verwachte aantal deelnemers. In de toekomst moet worden 

voorkomen dat het toernooi samenvalt met andere evenementen, om vrijwilligers te behouden. Het 

scheidsrechterstekort blijft een punt van aandacht, maar er wordt gewerkt aan het opleiden van nieuwe 

scheidsrechters. Over het algemeen verliep de dagindeling goed, zonder grote problemen. 

Damestoernooi 19-11-2022: 

Het damestoernooi op 19-11-2023 verliep over het algemeen goed en werd positief ontvangen door alle 

deelnemers. De videoboodschap van de bekende judoka viel in de smaak en dergelijke initiatieven 

kunnen in de toekomst worden overwogen. 

 

  



Appendix 4: Jaarverslag jeugdcommissie en jeugdkamp 
 

 
  



Kampcommissie 2023 
 
2023 was een jaar waar we voor het eerst jaar dat we hebben gedraaid met de nieuwe 
selectieprocedure van leiding. Hierop hebben we feedback op gekregen en hebben we dit jaar mee 
genomen met de selectie. Ook werden nieuwe draaiboeken gebruikt. 
 
Op 9 juni waren we weer welkom op het Polvokamp terrein, de locatie waar bijna al onze kampen 
hebben gedraaid. Met ons thema Sella mosredna oftewel alles andersom.  
 
Het kamp begon met een kennismakingsspel waarbij de groepen worden gevormd. Om vervolgens het 
gehele kamp samen mee op te trekken.  
De zaterdag was een zeer warme dag, waardoor we veel waterspellen hebben gedaan (met dank aan 
familie Schreuder voor het lenen van een aantal speciekuipen). Nadat iedereen weer was opgedroogd 
en verschoond gingen we nog een klein spel doen voor het avond eten. Net zoals vorig jaar werd het 
avondeten door middel van een frietkar gesponsord door Piet Gas uit Veldhoven, waarvoor we ze zeer 
dankbaar zijn! Waar sommige tot wel 9 snacks hebben genoten. 
Na het avondeten werden de kinderen gedropt net buiten Riethoven waarna ze via een tocht die werd 
aangestuurd met instructies uitkwamen bij Alpacafarm Riethoven. Waar de begeleiding en de kinderen 
konden knuffelen met Alpaca’s. Omdat Vincent een zeer groot fan is van ijs hebben de kinderen daar 
ook allemaal kunnen genieten van een bolletje ijs, waarna ze weer terug liepen naar het kampterrein.  
Het kampweekend was, zoals ieder jaar, afgelopen met een spel waarbij de kinderen zo “schoon” 
mogelijk weer werden opgehaald. 
 
Vanuit het kamp hebben we als kampcommissie weer veel geleerd en zullen de ideeën meenemen naar 
het kamp van 2024 
 
Houd de komende tijd de nieuwsbrieven in de gaten om je in te schrijven om mee te gaan op kamp! 
Vincent van Brussel 
Kamphoofd 
 
  



 

Appendix 5: Jaarverslag vertrouwenscontactpersoon 2023 
 
In het jaar 2023 ben ik 1x als vertrouwenspersoon benaderd. Van mevr. vd Heijden (reserve vertrouwenspersoon) 
heb ik niets vernomen en zij is dus niet benaderd als vertrouwenspersoon.  
 
Maart 2023: 
In mei heb ik als vertrouwenspersoon een gesprek gevoerd met 1 ouder die zich zorgen maakte over een aantal 
situaties die voor, tijdens en na de judo les gebeurde met judoka’s. 
Dit is dezelfde dag nog besproken met bestuurslid Jeroen, welke hierin actie heeft ondernomen in gesprek met 
betreffende ouder,  trainers en anderen.  
 
Preventie: 
In december was er een bijeenkomst van trainers en bestuursleden. Hier zijn de trainers in 2 groepen verdeeld en 
beide groepen kregen een fictieve casus middels werkvorm placemat. 
Het doel hiervan was om na te denken en van gedachte wisselen hoe je als trainer in een situatie als deze handelt.  
Wanneer je er vervolgens mee geconfronteerd wordt in de toekomst is het gemakkelijker om hier op te reageren.  
 
Conclusie: 
De aan de ingebrachte situatie is door het bestuur opgepakt.  
 
 
Met vriendelijke groeten, 
Alice Mertens, 
vcp judo vereniging Shizen Hontai. 
 
Knegsel 15 februari 2024 

 

  

  



Appendix 6: Verslag kascontrolecommissie 2023 
 
 
Bevinding en advies kascommissie:  
 

 
  



Appendix 7: Financieel jaarverslag 2023 en begroting 2024 
 

 

 


